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Hej 

Sporten Padel växer snabbt i Sverige och de få utebanor som finns uppskattas och används
verkligen dygnet runt. Vintervikens tre banor är redan nu ofta välbesökta trots bara några
grader i luften.

Mitt förslag är att bygga 3 stycken för allmänheten öppna banor på den övergivna och
sällan utnyttjade 7-manna grusplanen vid bron från Södermalm över till Reimers Holme,
se kartbilden bifogad.
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